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Samenvatting:
Versneld op orde brengen Afval Areaal

Afval en grondstoffen inzamelen is een kostbare aangelegenheid en we blijven maatregelen nemen
om dit zo efficiënt mogelijk te doen en zo de kosten zo veel mogelijk te beperken en bij het aanbod
passende service te leveren.

Beslispunten advies:

brengen
het afval areaal aan wijkgerichte inzamelmiddelen in orde te



Wat is de aanleiding?
De verwerking van restafval wordt vanuit overheidswege steeds duurder gemaakt om de
gemeenten te stimuleren, dus er is een directe financiële prikkel om grondstoffen in het restafval te
voorkomen.

Gelukkig hebben we Diftar (betalen voor restafval en niet betalen voor inzamelen van
grondstoffen) en ook omgekeerd inzamelen (voor restafval moet je veelal wat verder lopen, dus
iets meer moeite doen). Dit maakt dat de inwoners zich bewuster zijn van hun afval en het beter
scheiden dan gemeenten waar deze maatregelen niet zijn ingevoerd.

Hoewel er nog veel te winnen is, heeft deze aanpak er in de afgelopen jaren voor gezorgd we
teveel ondergrondse containers hebben voor restafval (58) en te weinig van papier (31), glas (9).
We bieden dus onvoldoende gemak voor de grondstoffen en betalen voor restafvalbakken die we,
als we goed kijken naar de verdeling over de gemeente, kunnen reduceren.

Wat willen we bereiken en voor wie?
Over de afgelopen jaren is gewerkt aan een plan waardoor we weer een areaal aan wijk
inzamelmiddelen (containers) hebben dat past bij het aanbod van de inwoners, waarbij we
meekoppelkansen aanpakken: slotjes en pascontrole ivm misbruik, coating vernieuwen zodat
onderhoud voortaan in de lease zit, logistiek optimaliseren (vulgraad sensoren), van trommel naar
klep voor GFT, vervangen oude betonnen cocons gft, extra zwerfafval luikjes.

Wat gaan we daarvoor doen?
Omdat we als gemeente grote schulden hebben is een oplossing gezocht waarbij we niet zelf
investeren en de optimalisatie in één keer plaatsvindt en de baten dus zo veel mogelijk naar voren
getrokken worden. Projectmatige aanpak goedkoper en efficiënter dan een geleidelijke aanpak, al
was het maar omdat we nu de putten waar de containers in staan maximaal hergebruiken. ■
De businesscase:
• De kosten zijn vastgesteld opl. (een aantal verbeteringen wordt nu al

uit evoerd vanuit het iaarliikse optimalisatie bud et. dus die vallen in dit roiect we .
•
•

Besparing
• Het (door Cyclus) verwachte voordeel op de logistiek is - per jaar
• Het (door Cyclus) verwachte voordeel op de beter gescheiden grondstoffen is - per jaar
We reken nu een vast bedrag af per aansluiting, maar dat bedrag wordt (naar beneden) bijgesteld
op basis van gerealiseerde besparing.

Stel dat alles naar verwachting gaal dan zouden de kosten dus per jaar
toenemen. Er is echter een optimalisatiebudget van - per jaar wat dit (ruim) dekt.

Daarnaast hebben we na afronding van dit project ca. 50 restafval containers minder (van de 250).
Voor alle restafval containers geldt dat de elektronica vervangen wordt komend jaar omdat de 2G
telefonie ophoudt te bestaan. Door nu te zorgen voor 20% minder containers scheelt dat volgend
jaar in de vervanging /leaseprijs (Omdat de aanbesteding loopt is dit nog niet tot een concreet
bedrag om te rekenen).
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Wat zijn de alternatieven?

We kunnen ook jaarlijks binnen de daartoe gealloceerde budgetruimte stapsgewijs blijven
optimaliseren. Dan missen we het schaalvoordeel, we missen besparingen en dat leidt bij de
vervanging van de elektronica van de restafval containers tot hogere kosten.

Welke integrale afwegingen zijn gemaakt en wie zijn betrokken?
Cyclus NV heeft de afgelopen twee jaar meegedacht over dit plan. Intern is het besproken met
financiën. Ook het KCC en de Boa's zijn geïnformeerd ivm het grote aantal verstoringen en de
bijplaatsingen de laatste maanden.

Wat zijn de PIJOFAC consequenties?

Onderdeel
Personeel

Informatie

Juridisch

Organisatie

Financieel

Uitwerking
Op korte termijn dient het project te worden uitgevoerd door Cyclus en
NewWaste. Het toezicht daarop vergt tijd en aandacht. Ook het financiële
toezicht op zowel kosten als besparingen vraagt extra aandacht. Ook de
afstemming met de Dorps- en Wijkteams dient zorgvuldig plaats te vinden. Op
langere termijn betekent het een beperking van de inzet van de inzamelaars van
Cyclus.

Zowel de financiële rapportage vanuit Cyclus (nacalculatie project en
besparingen) als de data over het gebruik en de werking van de
inzamelmiddelen dient te worden ontsloten

-----------------1
Bij het huidige DVO komt een allonge over

de kostenberekening van de inzameling (conform de schriftelijke toezegging van
Cyclus, zie bijlage)

KCC, Buitendienst 'Schoon' en Boa's krijgen minder klachten/meldingen en
minder bijplaatsingen wanneer het areaal in orde is.

Automatisering Koppeling met/ toegang tot inzamel volgsystemen Cyclus

Communicatie De inwoners dienen goed geïnformeerd te worden over de gevolgen voor 'hun'
containers (Cyclus) maar ook over wat we willen bereiken met dit project (eigen
communicatie)

Tekst raadsinformatiebrief

Over de afgelopen jaren is gewerkt aan een plan waardoor we weer een areaal aan wijk
inzamelmiddelen (containers) hebben dat past bij het aanbod van de inwoners nu het aanbod van
restafval afneemt en aanbod van gescheiden grondstoffen groeit.
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Consequenties voor andere beleidsterreinen:
Met name team veiligheid zou minder inzet moeten hoeven plegen.
Ook KCC zou minder meldingen moeten krijgen.
Tenslotte zou dat ook voor de buitendienst schoon moeten leiden te minder inzet op meldingen.
Het voornaamste voordeel blijft echter dat we de service naar de inwoners weer passen maken en
beperken.

Wat is het vervolg en eventuele risico- en beheersmaatregelen?
Het vervolg is dat we opdracht geven voor de uitvoering.
Risico's zitten in prijsstijgingen van materiaal en de beschikbaarheid van NewWaste.
Ook de inzet van de medewerkers van Cyclus staat onder druk ivm Corona. Er zijn prioriteiten
afgesproken zodat we de afvalinzameling kunnen blijven uitvoeren. Dat mag ten koste gaan van
bijvoorbeeld, vegen, onkruid verwijderen en dit soort projecten.

Dorpsoverleg?
Er is per kern een plan gemaakt over de voorgenomen veranderingen. Dat zal besproken worden
met de dorp- en wijkteams, zodat 'lokale' uitzonderingen vooraf duidelijk zijn.

Bijlagen
In de bijlage vindt u de onderliggende plannen, berekeningen en schriftelijke toezegging van
Cyclus.
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